
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 17. 6. 2021 

Místo:  Sekretariát JMaZL, Vídeňská 9, 639 00 Brno 

Čas jednání: 18:00 – 20:30 

Účast:  Petr Galasovský, Bedřich Chromek, Jan Šťastník Jan Krkoška, Petr Šíma 

Omluven:  Karel Ťopek 

Sekretariát: Petr Plodík, Pavel Brückner, Michal Havelka 

Zapisovatel:  Petr Plodík 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 
Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů 

3) Zpráva z jednání VV ČF 

4) Informace ze sekretariátu 

5) Rozdělení odborných komisí regionu 

6) Informace z regionálních komisí 

7) Rozvojový plán 

8) Čerpání rozpočtu 2021 

9) Různé 

 
 

Ad 1) Hejtman Petr Galasovský přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Ověřovatelem zápisu 

zvolen Petr Galasovský. 

 

Ad 2) Petr Plodík informoval o důležitých bodech z posledního jednání regionálních sekretářů: 

− Povinnost oddílů mít vyškolené rozhodčí: přepracovaný materiál vejde v platnost od sezóny 22-23, 

pro nadcházející sezónu jsou pravidla nezměněna. 

Ad 3) Petr Galasovský informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

− Dopady COVID 19 a stav přihlášek 

− Komplexní program podpory 

− Stanovení povinnosti mít vyškolené rozhodčí 

− Regionální rozvojové plány 

Ad 4) Informace ze sekretariátu – manažer regionu Petr Plodík informoval o hlavních informacích ze 

sekretariátu: 

− Fungování zaměstnanců sekretariátu v období pandemie COVID-19: sekretariát již funguje v plném 

režimu bez jakýchkoliv omezení 

− Sídlo sekretariátu je rozšířeno o další kancelář, z toho důvodu se zvyšuje také částka za pronájem 



 

 

Ad 5) Rozdělení odborných regionálních komisí: 

− Komise rozhodčích a delegátů – předsedou Petr Galasovský 

− Ligová komise – předsedou Karel Ťopek 

− Disciplinární komise – předsedou Jan Šťastník 

− Komise mládeže a metodiky – předsedou Bedřich Chromek 

− Komise rozvoje regionu a marketingu – předsedou Jan Krkoška 

− Komise školského florbalu – předsedou Petr Šíma 

− Osoba odpovědná za ekonomiku – Petr Galasovský 

 

Ad 6) Informace z regionálních komisí – vzhledem k tomu, že komise nebyly dosud ustanoveny, sekretáři 

přednesli členům VV aktuální informace ze svých oblastí: 

− KRD – Michal Havelka informoval o nutnosti co nejdříve stanovit hlavního školitele rozhodčích 

− LK – Pavel Brückner představil návrhy možných podob soutěží pro sezónu 21-22, proběhla diskuze 

nad jednotlivými variantami organizace regionálních soutěží a byla dohodnuta nastavení, kterých 

bude za cíl dosáhnout 

Ad 7) Rozvojový plán: 

− Petr Plodík informoval o aktuálním stavu plnění rozvojového plánu a předložil prozatímní 

vyhodnocení. 

− Petr Šíma vznesl dotaz na způsob vyhodnocování rozvojových plánů celostátní složkou – vyjádřil 

obavu nad přísným hodnocením i přes nemožnost realizace některých projektů. 

− RVV schválil všech pět uchazečů do zelené skupiny PP3: FBK Atlas Blansko, FBC Dragons, SFK 

Kozel, Spartak Hluk, Orel Uherský Brod 

− Střední certifikované branky: proběhla diskuze nad formou podpory nákupu branek – region branky 

po zjištění zájmu družstev zakoupí a následně bude vypsán program podpory do kterého se oddíly 

přihlásí a branky jim budou zapůjčeny, program bude zaměřen na oddíly zelené skupiny PP3, jim 

obdobné a menší 

Ad 8) Čerpání rozpočtu – Petr Plodík informoval o stavu čerpání rozpočtu 2021 

 

Ad 9) Následně proběhla krátká diskuse členů VV nad formou losování pořadí výběru termínů na losovacím 

aktivu, dohodnuta byla forma on-line přenosu. Petr Galasovský následně poděkoval všem přítomným za 

účast a za spolupráci a jednání ukončil. 

 

 
Termín příštího jednání: bude domluven v průběhu měsíce července 


